

ОГЛАВЛЕНИЕ

	Стр.
Предисловие	3
В. Ф. Ш а м у р и н. Сезонный ритм и экология цветения растений тундровых сообществ на севере Якутии	5
В. В. В и х и р е в а - В а с и л ь к о в а. Морфолого-анатомические особенности растений арктической тундры Якутии	126
Т. Г. П о л о с о в а. К биологии и экологии карликовой березки (<i>Betula nana</i> L.) в восточноевропейской лесотундре	166
В. А. Г а в р и л ь ю к. К биологии растений юго-востока Чукотского полуострова	226
Указатель латинских названий растений	267

CONTENTS

	Page
Preface	3
V. Ph. S h a m u r i n. Seasonal rhythm and ecology of flowering of the plants of the tundra communities in the North Yakutia	5
V. V. V i k h i r e v a - V a s s i l k o v a. The morphologo-anatomical peculiarities of the plants of the arctic tundra in Yakutia	126
T. G. P o l o s o v a. Addition to the biology and ecology of the dwarf birch (<i>Betula nana</i> L.) in the East-European forest-tundra	166
V. A. G a v r i l j u k. Addition to the biology of plants of the North-East of Chukch peninsula	226
Index of Latin names of plants	267